
1

Hlavac, Vaclav

From: Marik, Vladimir
Sent: 3 July, 2018 23:59
To: 37000 SUMA PRACOVNIK; 37000 SUMA ZAMESTNANEC
Subject: Průběžná zpráva o situaci

Vážené a vážení, 
 
slíbil jsem Vám poskytnout nové informace po neděli. Činím tak z místa své dovolené. 
 
Od středy jsem neměl možnost jednat o návrhu, který se tzv. velice líbil p. rektorovi na jednání AS ČVUT. O něm ve 
středu hovořil v médiích jako o potencionálním řešení.   Bylo však jasné, že návrh je v této chvíli za dané konstelace 
sil nereálný. Mezitím předložil Vít Dočkal další kompromisní návrh. O něm jsme jednali právě v pátek a p. rektor měl s 
tímto návrhem jediný problém – nechtěl mě za žádných okolností pověřit vedením CIIRC (nepožadoval jsem 
jmenování ředitelem) tak, abychom mohli úspěšně podat projekt RICAIP (2.fáze), který takovýto postup předpokládá 
a vyžaduje. P. rektor mi měl sdělit své stanovisko v pondělí.  Přestal však se mnou komunikovat a místo toho se 
rozhodl , že převezme řízení projektu RICAIP osobně, přizve další lidi z ČVUT a pověří mě řízením projektu (tj. 
odpovědností za úspěch projektu, do něhož bude mluvit kdekdo). S tím zásadně nesouhlasím a takovouto 
zodpovědnost bez pravomocí ředitele nepřevezmu. 
 
Protestovali jsme (já, Vítek I prof. Kučera). Zítra bude jednat prof. Kučera s p. rektorem o projektu RICAIP, o 
kterém  p. rektor mnoho neví, ale zřejmě ho chce těsně před podáním ovlivňovat a možná i rozbít. Přitom RICAIP je 
pro CIIRC klíčový. V tzv. velkém zájmu o projekt RICAIP vidím snahu p. rektora projekt uchopit a vypadá to, že dle 
možností i poškodit. V tomto směru jsem informoval Správní radu ČVUT i rektora VUT prof. Štěpánka. Jsem v 
kontaktu s W. Wahlsterem, jehož stanovisko je jasné – do projektu půjde jen za původně dohodnutých 
parametrů.   V této chvíli již nejde o Maříka, ale o existenci CIIRC. 2. faze RICAIPu se podává 15.7.  na MŠMT a plná 
verze do 31.8. do Bruselu, projektový tým je frustrován a ve výpovědi. CIIRCu a ČVUT hrozí škoda poměrně velkého 
rozsahu. 
 
Situace je hodně nepřehledná. Nicméně se domnívám, že p. rektor hovořil o tzv. zajímavém návrhu na jednání AS 
ČVUT jen proto, aby otupil kritiku a odvedl pozornost. Ve skutečnosti žádné nové myšlenky sám nepřinesl a obávám 
se, že  nejen nepřinese, ale ani takové neakceptuje. Byl to z jeho strany pokus ukolébat a obelhat AS ČVUT i media. 
 
Zvenčí ČVUT je obrovský tlak na urovnání situace a máme skutečně neskutečnou podporu.  V pátek mne vyhledal p. 
ministr Plaga na Úřadu vlády a nezávisle volal p. rektora a nabádal nás k hledání řešení. Nějaké modely, které by šly 
realizovat, jsem s p. ministrem otevřeně probral. Podporuje urychlené nalezení řešení, situace je pro ČVUT nevenek 
opravdu hodně nepříjemná. 
Důležité: RVVI přijala na pátečním zasedání (za mé nepřítomnosti) poměrně ostré usnesení k situaci na CIIRC, bude 
zveřejněno na stránkách Úřadu vlády ve čtvrtek nebo pátek. 
 
Situaci hodnotím tak, že p. rektor stojí na svém, a to přesto, že mi nepředložil jediný důkaz o tom, čím jsem 
se  údajně provinil. Chybí mu zdůvodnění. Takže se snaží vymýšlet nějaká zdůvodnění náhradní . Zatím neragoval na 
moje odvolání vůči odvolání. V tom vidím ještě určitou šanci pro nalezení řešení.  Ale časový prostor se zužuje… 
Přesto je možné, že přece jenom najde v rámci odvolání důstojnou cestu cestu k nápravě.  Jakákoliv jiná bude o 
mnoho těžší. 
 
Jsem do 15.7. na dovolené. Přesto situaci průběžně sleduji. V druhé polovině července očekávám zásadní rozuzlení. 
Jedak se p. rektor už bude muset vyjádřit k mému odvolání, jednak se nějak vyvrbí situace v projektu RICAIP. Pustím 
se do řešení problému s novou energií a strategií. 
Budu Vás nadále informovat. 
 
Moc Vás prosím, nepodléhejte žádné panice ani frustraci. Situace je těžká a složitá. Ale dostaneme se z ní. V to 
věřím. Věnujte se proto především své práci, projektům.  Vysvětlujte situaci svým průmyslovým a projektovým 
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partnerům tak, abychom mohli zachovat smysl spolupráce a pozitivní přínos k ní. Chovejme se pozitivně.  Buďte však 
bdělí a připravení! Váš hlas bude zapotřebí! 
 
Hlavní hrdina filmu Báječný hotel Marigold říká: “Všechno nakonec dobře dopadne. A když by to náhodou dobře 
nedopadlo, tak to ještě není konec.” 
 
S pozdravem a optimistickým pohledem 
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